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Abstract (en)
The shelter has polygonal roof units (9), each maintained in a position by an end of a horizontal arm (3). A post (1) has two horizontal plates drilled
with threaded horizontal holes in which studs are placed. Another end of the arm is equipped with a vertical plate that is maintained on each stud by
two nuts. A periphery of roof units is equipped with a gutter for collecting surface water and passing the water through a conduit (33).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un abri du type constitué par au moins un élément de toiture polygonal (9) maintenu en position par une extrémité
d'un bras (3) sensiblement horizontal dont I'autre extrémité est maintenue par un poteau vertical (1). Cet abri est caractérisé en ce que le bras (3)
est lié au poteau (1) par des moyens de liaison (19,22,23) aptes a permettre un ajustement du bras (3) a la fois dans le sens vertical et dans le sens
horizontal. <IMAGE>
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